

Notulen 7 november 2023

Aanwezig:	
Ann Marianne Hugo Ernst Petra van Doorn Michael Ardewijn Leonie Haddeman	
Afwezig met bericht: Daphne en Hans	

1. Ann opent deze vergadering en heet iedereen welkom;
Er volgt een voorstelrondje; Leonie neemt thans voor bepaalde tijd taken over van Irma van Os die even een stapje terug moet nemen in het werk
2. VSP is door de raad vastgesteld; zuidelijke ontsluiting is uit dit plan verwijderd in verband met veel klachten van bewoners Toolenburg; met deze wijk wordt nu onderzoek gedaan naar alternatieven.
Er is thans een ontwerpfase van de nieuwe Bennebroekerweg; bewoners van het complex Aquaradius hebben veel overlast van deze nieuwe weg. Zij hebben onderzoek gedaan en een afbuiging aangereikt. Wijkraad krijgt de benodigde informatie via de mail met bijgevoegd een plattegrond

In het afstemmingsoverleg van 26 oktober jl. heeft Jack van de Jumbo aangegeven de taak van Ad over te nemen; het was een fijne en effectieve vergadering

Op 30 november komt G&R naar Hoofddorp en zullen de raadsvergaderingen op diverse locaties plaatsvinden; de route wordt nog bekend gemaakt
Hugo schuift aan en zal het gemis van een bushalte aan de Asserweg aankaarten,

De uitkomst van de enquête over deelscooters in de gemeente heeft aangegeven dat jongeren hier het meest van gebruik maken. Op dit moment levert alleen het bedrijf FELYX in onze gemeente deze deelscooters. Misschien is het een goed idee om een hub aan te maken zodat de scooters daar achtergelaten kunnen worden ; een centrale plaats; Ann komt met het idee om dit in de buurt van scholen te doen.

Verlengde Private Aansluiting (VPA); de raad neemt eind deze maand een besluit over het toestaan van de VPA; dan kunnen bewoners met een kabel of verlengsnoer over het trottoir hun elektrische voertuig opladen vanuit hun woning; wel is verplicht om er een stevige mat over heen te leggen zodat voetgangers niet kunnen struikelen.

Petra geeft verdere info over de ontploffing in een appartement aan de Sont; er zijn ongeveer 20 huishoudens geëvacueerd; in het appartement lagen ook nog explosieven.

Het fietspad aan de Musholm wordt dit jaar nog gerenoveerd vanwege het slechte wegdek; buurtbewoners hebben een brief ontvangen van de gemeente

De meeste bomen aan de Geniedijk worden vervangen; de huidige bomen zijn helaas niet bestand tegen zware stormen en kunnen gevaarlijk zijn voor gebruikers van het fietspad.

In het brengparkje aan de Lindholm is onlangs brand geweest; er is nog geen andere locatie gevonden; Meerlanden gaat zoeken naar alternatieven.

De hoogbouw in Hoofddorp krijgt thans ondergrondse containers voor het plastic.

Volgende gebiedsoverleg is op donderdag 9 november as.; Ann en Marianne zullen aanwezig zijn. Petra zal aan zowel Bornholm als Overbos voorstellen om dit samen te houden. De netwerklunches worden nu al gebundeld.

Het ontwerp voor het vergroenen van het pleintje bij de Gudumholm is iets aangepast; omwonenden willen dat zij goed bereikbaar blijven voor de diverse hulpdiensten zoals brandweer en ambulance.

Omstreeks 21.00 uur verlaten Petra, Leonie en Michael de vergadering.

3. Hugo heeft ons aangemeld voor de inzameling van kerstbomen op 6 januari 2024 Vorig jaar was een groot succes; misschien kan Daphne ons deze keer ook weer helpen. Hugo gaat een flyer maken voor 't Kattegat, onze vitrinekast en de twee basisscholen.
4. De wijkraad zal voor de gemeente een document opmaken met aandachtspunten voor een wijkschouw voorzien van omschrijving en foto's
Dit zal ook worden geplaatst op FB ter info voor de bewoners
5. Gemeente vraagt via een mail o.a. wijkraden om hotspots te melden om de pakkans te vergroten van het afsteken van illegaal of zelfgemaakt vuurwerk. Vuurwerkoverlast is zeer lastig aan te pakken. Wij vinden dat de gemeente met een beleid moet komen hierover
6. Notulen worden inhoudelijk en tekstueel goedgekeurd en actiepunten doorgenomen
Ann heeft reeds contact gehad met Dirk-Jan Emans en gaat een afspraak maken.

We gaan via de mail een afspraak maken met Jan Havenaar zodat wij aan kunnen geven hoe wij staan in een samenwerking met Overbos

7. Hugo heeft Ernst gevraagd om onze website bij te houden; tot op heden heeft hij nog geen reactie ontvangen van hem

Marianne zal met Daphne een afspraak maken om samen met ons een kopje koffie te drinken

Volgende vergadering : dinsdag 12 december 2023 om 19:30 uur in de hobby ruimte.

Vergaderingen in 2024: **9/1** – 6/2 – **5/3** – 2/4 – **14/5** – 4/6 – **2/7** – 3/9 – **8/10** – 5/11 – **3/12**

Actiepunten:

Instagram	Marianne	
Flyer kerstbomeninzameling 2024	Hugo	
Ideeën wijkschouw melden bij gemeente	Allen	
Afspraak maken met Jan Havenaar	Marianne	
Afspraak maken met Daphne	Marianne	